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ОТ РЕДАКЦИИ 

 

 
 

Уважаемые друзья! Наступающий 2025 год, по восточному гороскопу 

пройдет под покровительством Зеленой Деревянной Змеи, которая 

олицетворяет мудрость, элегантность, загадочность и изящество. Эти 

качества в полной мере соответствуют тем важнейшим сферам человеческой 

деятельности, которым служит наш журнал — Медицине и Искусству.  

Астрологи считают, что 2025 год может для многих стать периодом 

перемен: как внешних, так и внутренних, которые могут привести 

к профессиональному и духовному росту. Но этот год будет особенно 

благоприятным для тех, кто готов работать, вкладывать свои силы в 

обучение, новые начинания. Преуспеют искренние, стойкие, оптимистичные 

люди. К данной категории, без сомнения можно отнести членов редколлегии 

и редсовета нашего журнала, авторов, дающих материалы своих передовых 

исследований, и, конечно же, наших благодарных читателей, аудитория 

которых сегодня насчитывает более 50 стран мира. 

Ученые, как и все люди на планете, накануне Нового Года хотят верить в 

добро, удачу и чудо. Последуем и мы их примеру! С Новым 2025 Годом 

дорогие друзья, желаем вам здоровья, счастья и успехов во всех делах! 

 

Главный редактор журнала «Медицина и Искусство» 

 доктор медицинских наук, профессор С.В.Шушарджан 
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EDITORIAL 

 

 
 

Dear friends! The coming year 2025, according to the eastern horoscope, will 

pass under the patronage of the Green Wooden Snake, which personifies wisdom, 

elegance, mystery, and grace. These qualities fully correspond to the two most 

important spheres of human activity that our journal serves: Medicine and Art. 

Astrologers believe that 2025 may become a period of change for many, both 

external and internal, which may lead to professional and spiritual growth. But this 

year will be especially favorable for those who are ready to work, invest their 

energy in learning, new beginnings. 

But this year will be especially favorable for those who are ready to work and 

invest their efforts in learning and new beginnings. Sincere, persistent, and 

optimistic people will succeed. This category undoubtedly includes members of the 

editorial board and editorial council of our journal, authors who provide materials 

based on their advanced research, and, of course, our grateful readers, whose 

audience today numbers more than 50 countries in the world. 

Scientists, like all people on the planet, want to believe in goodness, luck, and 

miracles on the eve of the New Year. Let us follow their example. Happy New 

Year 2025, dear friends!   We wish you health, happiness, and success in all your 

endeavors! 

Editor-in-chief of the journal "Medicine and Art"  
Doctor of Medical Sciences, Professor S.V. Shushardzhan 


